



2301 S Wentworth Ave, Chicago, IL 60616
(312) 842-8546
info@puitakschool.org

Spring 2019 After School Enrichment Classes (Elementary)

小學部春季課後興趣班

Jan 14 – June 7 2019

二零一九年一月十四日至六月七日

Kindergarten–8th Grade 幼稚園至八年級

(Jan 14 – June 7 2019, 二零一九年一月十四日至六月七日)

Time 時間	Monday 星期一	Tuesday 星期二	Wednesday 星期三	Thursday 星期四	Friday 星期五				
3:10 - 4:10 PM	<p>Origami 折紙藝術</p> <p>(K-3rd Grade 幼稚園至三年級)</p> <p>Teacher 教師: Yvonne Kang</p> <p>Spring Term 春季</p> <p>\$239 17 weeks (No class on 1/21, 2/18, 4/22, 5/27)</p>	<p>Chess/ Board Club 國際象棋/棋類</p> <p>(K-8th Grade 幼稚園至八年級)</p> <p>Teacher 教師: William Wang</p> <p>Spring Term 春季</p> <p>\$239 17 weeks (No class on 1/21, 2/18, 4/22, 5/27)</p>	<p>Piano 1B (5 students) 鋼琴 1B (最多五人)</p> <p>(1st-3rd Grade 一至三年級)</p> <p>Teacher 教師: Vincci Chan</p> <p>Spring Term 春季</p> <p>\$309 20 weeks (No class on 4/23)</p>	<p>Drummer Basics (5 students) 鼓手入門 (最多五人)</p> <p>(3rd-8th Grade 三至八年級)</p> <p>Teacher 教師: Chen Zhuang</p> <p>Spring Term 春季</p> <p>\$309 20 weeks (No class on 4/23)</p>	<p>Guitar Basics (5 students) 吉他入門 (最多五人)</p> <p>(3rd-8th Grade 三至八年級)</p> <p>Teacher 教師: Jackson Cui</p> <p>Spring Term 春季</p> <p>\$309 20 weeks (No class on 4/24)</p>	<p>Piano 1A (5 students) 鋼琴 1A (最多五人)</p> <p>(K-2nd Grade 幼稚園至二年級)</p> <p>Teacher 教師: Vincci Chan</p> <p>Spring Term 春季</p> <p>\$299 19 weeks (No class on 3/28, 4/25)</p>	<p>Ukulele Basics (5 students) 烏克麗麗入門 (最多五人)</p> <p>(3rd-8th Grade 三至八年級)</p> <p>Teacher 教師: Alyssa Leach</p> <p>Spring Term 春季</p> <p>\$299 19 weeks (No class on 3/28, 4/25)</p>	<p>Intro to Acting 表演入門</p> <p>(3rd-8th Grade 三至八年級)</p> <p>Teacher 教師: Josh Magee</p> <p>Spring Term 春季</p> <p>\$259 17 weeks (No class on 1/18, 3/29, 4/19, 4/26)</p>	<p>Advanced Mandarin 高階中文</p> <p>(K-8th Grade 幼稚園至八年級)</p> <p>Teacher 教師: Shuyi Feng</p> <p>Spring Term 春季</p> <p>\$239 17 weeks (No class on 1/18, 3/29, 4/19, 4/26)</p>
4:15 – 5:15 PM		<p>Piano 1C (5 students) 鋼琴 1C (最多五人)</p> <p>(2nd-8th Grade 二至八年級)</p> <p>Teacher 教師: Harmony Zhang</p> <p>Spring Term 春季</p> <p>\$279 18 weeks (No class on 3/19, 3/26, 4/23)</p>							

Origami 折紙藝術

Teacher 教師：Yvonne Kang

K-3rd Grade 幼稚園至三年級

Origami helps to develop hand-eye co-ordination, sequencing skills, attention skills, patience, temporal spatial skills and problem-solving abilities. It is also a great stress-reliever; plus, it's fun!

摺紙有助於發展手眼協調、測序技巧、注意力、耐心、時間空間技能和解決問題的能力。它也能緩解壓力;當然,它很有趣!

Chess/Board Club 國際象棋/棋類俱樂部

Teacher 教師：William Wang

K-8th Grade 幼稚園至八年級

This class will provide students a foundation in the rules and strategies needed to play the game of chess. This class will give students an opportunity to play friendly competitive games of chess with their peers. Students of all levels and experience in chess are welcome to join!

本課將教授學生國際象棋/其他棋類的基本規律以及策略,為學生提供與同齡人友好的競賽機會。歡迎任何水準和經驗的學生參加本俱樂部。

Drummer Basics – 5 students 鼓手入門 (最多五人)

Teacher 教師：Chen Zhuang

3rd-8th Grade 三至八年級

Gain a solid foundation in drum set playing and musicianship. This course explores five main topics: musicianship, hand-to-hand technique, snare drum reading, drum set coordination, and repertoire development, with each week becoming increasingly more challenging. Students need to purchase own practice pad.

在鼓組演奏和音樂演奏中獲得堅實的基礎。本課程探討了五個主題:音樂性,雙手技巧,軍鼓閱讀,鼓組協調和曲目發展,每週都變得越來越具有挑戰性。學生需自行購買練習用鼓墊。

Guitar Basics – 5 students 吉他入門 (最多五人)

Teacher 教師：Jackson Cui

3rd-8th Grade 三至八年級

This course will teach basic melodies, open chords, and songs that assist in learning class objectives. Students are encouraged to practice and perform from a progressive series of skills and concepts learned in class. This course does not provide guitars. You can find a wide selection of guitars on the Internet as well as at any local music stores.

本課程將教授基本旋律、開放式和弦和歌曲。我們鼓勵學生用課堂上學到的一系列技能和概念進行練習和表演。本課程不提供吉他。您可以在網上以及任何本地音樂商店找到各種各樣的吉他。

Ukulele Basics – 5 students 烏克麗麗入門 (最多五人)

Teacher 教師：Alyssa Leach

3rd-8th Grade 三至八年級

This 20-week course is designed for complete beginners. You will be able to start playing the instrument with relative ease upon completion of the course even if you do not have any musical background. This course will provide you with the necessary tools and guidance through step-by-step instruction. Ukuleles are not provided as part of the course, so you'll have to bring your own. You can find a wide selection of ukuleles on the Internet as well as at any local music stores.

該課程為期 20 週,專為初學者設計。即使您沒有任何音樂背景,您也可以在完成課程後相對輕鬆地開始演奏該樂器。本課程將通過循序漸進的教學為您提供必要的工具和指導。該課程不提供烏克麗麗琴,學生需要自行購買。您可以在網上以及任何本地音樂商店找到各種各樣的烏克麗麗琴。

Piano 1A – 5 students 鋼琴 1A (最多五人)

Teacher 教師：Vincci Chan

K-2nd Grade 幼稚園至二年級

This class uses *Alfred's Basic Piano Book* as the text book. Students will learn basic piano technique and music theory like note recognition and application of skills as they progress through the text book. Students will learn how to place hands on piano and learn how to play several songs using both hands together on the keyboard.

本課程為鋼琴起步課，將使用《Alfred's Basic Piano Book》為教材，學生將學習基礎的鋼琴技巧以及音樂理論，例如音符識別及技巧應用；此外，學生還將學習鍵盤基礎知識，並學習使用雙手彈奏簡單的歌曲。

Piano 1B – 5 students 鋼琴 1B (最多五人)

Teacher 教師：Vincci Chan

1st-3rd Grade 一至三年級

This piano class is designed for students that know their finger numbers and basic notes on the piano. This class will help students to gain a solid foundation in basic two-hand piano skills, learn music theory, including how to read notes, rhythms, and musical symbols on a staff.

本課程主要針對已經有鋼琴基礎的學生。學生將繼續學習基礎的鋼琴技巧以及音樂理論，例如音符識別、音律、音符等。

Piano 1C – 5 students 鋼琴 1C (最多五人)

Teacher 教師：Harmony Zhang

2nd-8th Grade 二至八年級

This piano class is designed for students with a solid foundation in basic two-hand skills and music theory.

This class is designed to help children to develop comprehensive practice strategies as well as how to develop their playing abilities. By the end of this class, they will have a better understanding on how to move from a beginner piano player to an advanced player.

本課程主要針對已掌握鋼琴基礎技巧和基本音樂理論的學生。學生將學習綜合練習技巧以及如何提升演奏能力。該課程將幫助學生由鋼琴初學者進階為高級演奏者。

Intro to Acting 表演入門

Teacher 教師：Josh Magee

3rd-8th Grade 三至八年級

Awaken imagination, increase emotional intelligence, and help students understand the basics of acting and public performance. Start with basic improvisational skills, study dramatic structure through simple narrative analysis and visualization exercises. Finally, we'll use what we've learned and perform scenes from play.

喚醒想像力，提升情商，幫助學生理解表演和公共表演的基本知識。我們將從基本的即興技能入手，通過簡單的敘事分析來研究戲劇結構，學習如何通過可視化練習將自己置身於他人的世界。最後我們將使用學到的技巧進行戲劇場景表演。

Advanced Mandarin 高階中文

Teacher 教師：Shuyi Feng

K-8th Grade 幼稚園至八年級

This class is to focus on advanced speaking/ listening and basic character writing. It will be taught in context of both traditional and modern Chinese culture using elements such as poems, music, movie clips, group games, and so on.

本課程注重學習漢語進階的聽、說與基本漢字書寫。本課程將結合傳統與現代中國文化元素，包括詩歌、音樂、影視、小組遊戲等等。

PTCS After School Enrichment Program (Spring 2019)

培德學校課後興趣班 (2019 春季學年)

Registration Form 報名表

Student Name (學生姓名): _____ Grade (年級): _____

Address (地址): _____

Father's Name (父親姓名): _____ Mother's Name (母親姓名): _____

Email Address (電郵): _____ Phone Number (電話): _____

Other Authorized Pick up Persons (其他接送人姓名): _____

Enrichment Class 興趣班

Subject 1 _____

Subject 2 _____

Subject 3 _____

Subject 4 _____

All classes will be held at the Pui Tak Christian School at 2301 S. Wentworth Ave. Fees are due at the time of registration. A class may be cancelled due to low enrollment. A light snack will be provided only for PTCS students prior to the start of class. Contact the school office at (312) 842-8546 to register. No refunds will be given.

所有的興趣班都在培德學校內開設 (2301 南永活街)。費用將在註冊時收取。若註冊人數不足人時課程可能會被取消。學生將在興趣班開始前享用零食。您可以致電校務處 (312) 842-8546 登記註冊。費用恕不退還。

For Office Use Only

Total Classes: _____

Total Cost: _____

Received Date: _____

Amount Paid: _____

Check Number: _____

Received by: _____